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گویا مسئولان شــهرداری منطقه شــش فراموش کرده اند شهرداری به 
عنوان نماد خدمت رســانی به مردم، باید الگو باشد و خدمات شهری به 
نحو مطلوب انجام گیرد. وجود انبوهی از نخاله های ســاختمانی در هر 
نقطه از شــهر به خصوص در ورودی ساختمان شــهرداری امری ناپسند 
است و انتظار می رود مسئولان شــهرداری توجه بیشتری داشته باشند 
تا شــاهد چنین صحنه هایی نباشــیم و الگویی برای فرهنگ شهروندی 

در شهر باشند.

این جــا خیابــان حکیم نظامــی، بین حکیــم نظامی 11 و 13 اســت که 
شرکت برق بدون در نظر گرفتن حفاظ و علایم خطر اقدام به حفاری در 
این خیابان کرده است. این حفاری در شب اصلا دیده نمی شود و ممکن 
است برای شهروندان خطرساز باشــد. از شرکت برق خواهشمندیم که  
اگر قرار است این حفاری به همین شکل ادامه پیدا کند  حداقل برای آن  
علایم خطر و حفاظ در نظر بگیرد که عابران پیاده دچار مشکل نشوند و 

خطری آن ها را تهدید نکند. 

شهروندخبرنگارشهروند خبرنگار

حفاری بدون حفاظ!کوزه گر از کوزه شکسته آب می خورد!

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

بــرای اســتــحــضــار مــردمپیگیری وعده ها
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مسئولان و مدیران روابط عمومی سازمان ها می توانند پاسخ های خود به پیامک های مردم را از طریق پست الکترونیکی kho.razavi@gmail.comبه روزنامه 
خراسان  رضوی ارسال کنند. پاسخ  مسئولان به پیامک های مردمی، روزانه در همین ستون منتشر خواهد شد و به استحضار مردم خواهد رسید.

مخابرات

» یک ماه اســت مخابرات جلوی مغازه های خیابان گاز، چهارراه پنجم را تخریب 
کرده و هنوز بازسازی و مرمت نکرده است. اهالی چند مرتبه با روابط عمومی مخابرات 
تماس گرفته اند. چندین بار هم با رئیس مرکز طلاب تماس گرفته اند ولی پاسخگو نبوده 

اند. صدایمان به جایی نرسید، از شما می خواهیم پیگیری کنید.«
 به استحضار می رســانیم، حفاری مذکور مربوط به اجرای فیبر و توسط پیمانکار 

انجام گرفته بود که به ایشان تذکر لازم برای تسریع در مرمت مورد نیاز داده شد.
»حدود یک ماه می شود که وضعیت سرعت اینترنت به پایین ترین حد خود در 
مشهد رسیده است، طوری که برای انجام کوچک ترین کاری باید چند دقیقه وقت خود 

را صرف ورود به سایت ها و اپلیکیشن ها بکنیم. لطفا رسیدگی شود.«
 به استحضار می رســانیم، برای پیگیری مشکل مشــترکان محترم، به اطلاعات 
بیشتر نیاز است که با وجود پیگیری این روابط عمومی، تماسی از طرف ایشان حاصل 
نشد. مشترکان گرامی می توانند ضمن تماس با تلفن 2021 روابط عمومی و ارائه 

اطلاعات لازم ما را در رفع مشکل خود یاری رسانند.

»از ایرانسل و همراه اول خواهش می کنم به فکر آنتن دهی در خیابان امام هادی )ع( 
و شهرک حجت باشند. چون در این مناطق آنتن دهی به شدت ضعیف است.«

 به استحضار می رسانیم، با وجود پیگیری های این روابط عمومی، تماسی از طرف 
مشترک حاصل نشد. مشترک محترم می توانند برای پیگیری مشکل خود با تلفن 
9990 تماس بگیرند و ضمن ارائه اطلاعات لازم، برای رفع مشکل خود اقدام کنند.

شهرداری منطقه 3
»20 تیرماه آمدند و شــاخه های خشــک درختی در خیابان گلشــاد 29 واقع در 
خواجه ربیع را بعد از یک سال هرس کردند. اما هنوز بعد از گذشت چند روز شاخه و برگ 
های ریخته شده درخت را جمع آوری نکرده اند. به شهرداری اعلام کردیم، می گویند 
مربوط به محیط زیست است و ما  مسئولیت نداریم. حتی درخت را هم درست هرس 
نکردند و شاخه های خشک و فرســوده زیادی مانده است که به هرس نیاز دارد. لطفا 

متولی اصلی این کار رسیدگی کند.«
  به آگاهی می رساند، درخت مذکور یک اصله درخت کاج است که در گلشاد 29 

پلاک 31 قرار دارد و شاخه های هرس شده آن جمع آوری شده است.

حــرف مــردم
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برای اطلاع مسئولان

نمابر:  05137009129  تلگرام: 09033337010 پیامك: 2000999          تلفن: 37009111 051 

مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

شهرداری
 از ســازمان فضــای ســبز شــهرداری منطقــه، 
خواهشــمندیم در زمینه آبیاری درختان خیابان شهید 

فرامرز عباسی 7 اقدام کنند.
 کوچه های انتهای خیابان شهید طالقانی مشرف به 
فرودگاه، نظافت نمی شود و اگر هم بشود فقط زباله های 
درشت جمع آوری می شود و بدتر از آن، زباله ها را از هفت 

صبح به بعد جمع آوری می کنند.
 در انتهای خیابان هاشمیه 75، شهرداری کوه های 
اطراف را فنس کشی کرده، ولی در خیابان برکپور 10، 
جنب دیوار آتش نشانی، افرادی فنس را باز کرده اند که 
موجب ایجاد مشــکلاتی از جمله ورود سگ های ولگرد 

شده است.
 چند روز است که تمام درختان مقابل خیابان جانباز 

7 را کنده و منتقل کرده اند. چرا؟

پیگیری حرف مردم/ محمدرضا قلندر شــریف شــهردار 
منطقه 7 مشهد در گفت و گو با »خراســان رضوی«: علت 
جابه جایــی درختان ایجــاد تقاطع در این محل اســت که 
قبلا شــهروندان به دلیل ترافیک منطقه خواستار ایجاد 
دور برگردان بودند که طبق مجوز کمیسیون ماده 7 چراغ 
فرماندهی در محل نصب خواهد شــد. درختان هم از این 
محل به دیگر مناطق همان محدوده که به درخت نیاز دارد 

منتقل خواهد شد.

 لطفا به دلیل کم بودن عرض خیابان کوثر جنوبی، 
ســازمان ترافیک، اطراف تقاطع بولوار پیروزی با بولوار 

کوثر جنوبی را تابلوی توقف ممنوع نصب کند.

بازار
 کشتارگاه های طیور مشهد به جای مرغ به مردم آب 

می فروشند! چرا در هر بسته حدود 30گرم آب هست؟

بهداشت و درمان
 مســئولان عزیز به بیمارســتان امام علی )ع( سری 
بزنند که برای یک نوار مغز و اعصاب در طول روز فقط 4 

نفر را پذیرش می کنند! مایه تاسف است.

شهرستان ها
 شهرداری و شورای اسلامی شــهر فریمان پاسخ 
دهند که این آبنماهایی که در ســطح شهر وجود دارد 
چه کاربردی دارد وقتی که همیشه خراب است و آبی 

هم ندارد!
 خروجی گلبهار به طرف چناران در جاده آســیایی 
بــدون تابلوی هشــدار دهنــده و روشــنایی لازم اســت. 
مسافرانی که آشنایی چندانی با ورودی وخروجی گلبهار 
ندارند دچار مشکل می شوند. امیدوارم که با پیگیری این 

مشکل، مسئولان مربوط اقدام لازم را انجام دهند.
 ساکن روســتای تپه ســلام هســتیم، این روستا دو 
بخش است به نام بالای خط و پایین خط، پایین خط فقط 
یک خیابان آسفالت شده دارد که آن هم با تلاش دهیار 
زحمت کش ما بوده اســت، بقیــه خیابان هــا و کوچه ها 
آسفالت نیست. زمستان خیلی رفت و آمد سخت است. 

خانه ها همیشه پر از خاک است.خواهش می کنم به داد 
ما برســید. پشــه ســالک هم زیاد اســت. خواهشمندم 

رسیدگی کنید.

اصناف
 متاسفانه بعضی از اعضای اتحادیه نانوایان، هنگام 
بازرســی رفتاری بی ادبانه و دور از آموزه های اســلامی 
دارند. از افرادی کمک بگیرند که سرکشی آن ها موجب 

به سازی و ارتقای خدمات نانوایان زحمت کش شود.

نیروی انتظامی
 مــی خواســتم از زحمــات پرســنل محتــرم نیروی 
انتظامی که بعد از اذان صبح درکوچه های خاکی خیابان 
هاشــمیه 62 مشــغول گشــت زنــی و تامیــن آرامش ما 

بودندتشکر کنم.

آموزش و پرورش
 شهرک مهرگان دبیرستان ندارد.

آب و فاضلاب
  در این وانفسای بی آبی و خشکسالی، چرا باید این 
همه آب شرب برای شست و شوی خودرو در کارواش ها 
هدر بــرود؟ همچنــان باید با روش ســنتی و بــی اعتنا به 
شرایط منابع آبی، غبار از سر و روی خودرو برگرفت؟ امروز 
صاحب کارواشــی می گفت ما روزانه 10 هــزار لیتر آب 
مصرف می کنیم! واقعا سازمان های مسئول نمی توانند 

برای کارواش ها ضابطه تعریف کنند؟

راهنمایی و رانندگی
 هــر روز مســیر بولــوار وکیــل آباد تــا بولوار شــهید 
صیادشــیرازی را با دوچرخه طی می کنم. امــان از این 
خودروهایی که در پیاده روها پارک می شود. ما دوچرخه 

سوارها چرا باید متضرر شویم؟
 چرا هیچ مسئولی به فکر ترافیک اول خیابان پنجتن 
نیســت؟ چرا مســافربرهای شــخصی دقیقا در ابتدای 
ورودی خیابان پنجتن توقف کرده و منتظر مسافر هستند 
و باعــث ترافیک بیشــتر می شــوند؟ چرا هیــچ نظارتی 

نیست؟!

مخابرات
از روزی که سیم کشی منطقه ابوطالب فیبرنوری شد 
مجبوریم فقــط از مخابــرات اینترنت بگیریم که بســیار 
ضعیف اســت. وضعیت از قبل هم بدتر شده، امیدواریم 

مسئولان مخابرات فکری به حال اینترنت بکنند.

بازتاب
درباره عکس نوشابه ها که زیر آفتاب و گرما بودند باید 
عرض کنم که حتی در خودروی حمل نوشابه هم که در 
سطح شهر تردد می کند، نوشابه ها آفتاب می خورد. شما 
فکر کنید این خودرو پشت چراغ قرمز چقدر معطل می 
شــود؟ آن هم در آفتابی که یک دقیقه آن هم مضر است؛ 
ترکیب نوشابه اســیدی و پلاســتیک در حرارت بالا چه 
شود! درباره دوغ و... هم همین وضعیت است. باید این 
مسائل که مستقیم با سلامت مردم  سر و کار دارد بیشتر 

جدی گرفته شود.

گزارش میدانی  

رضا میرزاده

»بــرای درمان بیمــاری فرزنــدم مجبور شــدم حدود ســاعت یک بامــداد به 
بیمارستان دکتر شیخ مراجعه کنم. متأسفانه شلوغی بیمارستان از یک سو و 
کمبود پزشک از سوی دیگر، باعث شد مدت زیادی معطل بمانم. الان فرزندم 
بهبود یافته ، اما از مسئولان بخواهید در زمینه نحوه رسیدگی به بیماران در 
بیمارستان خصوصا در شیفت شب که تعداد پزشکان متخصص کم و مراجعه 

گاه زیاد است نظارت بیشتری داشته باشند.«
این پیامک ارسالی یکی از شهروندان به سامانه تلگرامی روزنامه »خراسان 
رضــوی« اســت کــه در آن، از وضعیــت خدمــت رســانی در شــیفت شــب 
بیمارســتان تخصصی کودک دکتر شــیخ مشــهد گلــه کرده و خواســتار 

رسیدگی در این زمینه شده است.
بــرای بررســی موضــوع، طــی دو مرحلــه و در ســاعات پایانــی شــب، به 
بیمارســتان دکتر شــیخ مراجعه می کنیم. نخســتین مراجعه در یکی از 
روزهای آخر هفته در اواســط تیرماه بود که گرمای هوا از یک ســو و ورود 
تعداد زیادی از زائران به مشهد از سوی دیگر ، موجب شده بود که تعداد 
مراجعه ها به این بیمارستان زیاد باشد. ســاعت حدود 12 بامداد است 
و تعــدادی از والدین با فرزنــدی در آغوش، منتظر رســیدگی به وضعیت 
درمانی فرزندشــان هســتند. جمعیت زیادی در این ســاعت از شــب در 
بیمارستان حضور دارند و نگرانی از وضعیت جســمانی فرزندان، باعث 
سردرگمی آن ها شده است. امکانات محدود و کمبود پزشک متخصص 
در این ساعت از شــبانه روز نیز موجب معطلی بیشــتر، ازدحام فراوان تر 
و در نتیجه گلایه های مردم از وضعیت خدمت رســانی شده است. یکی 
از مراجعان به بیمارســتان در این زمینــه به خبرنگار ما مــی گوید: با این 
که تعداد مراجعه های مردم به این بیمارســتان زیاد اســت، امــا تنها 2 یا 
3 پزشــک در بیمارســتان حضور دارند که موجب می شــود رسیدگی به 
وضعیت بیماران که کودک هســتند و تحمل کمتری بــرای انتظار دارند 
بیشــتر به طول بینجامد. وی می افزاید: مسئولان در این روزهای شلوغ 
می توانند تدبیر کنند و تعداد بیشتری پزشک متخصص را برای رسیدگی 

به بیماران در بیمارستان در نظر بگیرند.
ســاعت یک بامداد دوشــنبه نیز برای بررســی وضعیت خدمت رسانی در 
اواسط هفته  به بیمارستان دکتر شیخ مراجعه می کنیم. بیمارستان شلوغی 
خاصی ندارد، اما تعداد کم پزشکان متخصص در این ساعت باز هم با گلایه 
هایی همراه است که موجب می شود مردم زمان بیشتری برای رسیدگی 
به وضعیت درمانی کودکشــان منتظر بمانند. یکــی از والدین که کودک 

خردسال خود را برای درمان به این بیمارستان آورده، می گوید: امشب، از 
شب های خلوت بیمارستان است، هرچند تعداد پزشکان مستقر کم است 
و رسیدگی به بیماران، کمی به طول می انجامد اما به نسبت روزهای قبل 
بهتر است. من به دلیل بیماری فرزندم زیاد به این بیمارستان مراجعه می 
کنم و گاهی به دلیل شــلوغی و کمبود پزشــک مجبوریم مدت ها در صف 

انتظار بمانیم.

برخی محدودیت ها سد راه خدمت رسانی	 
در ادامــه بــرای پیگیری این دغدغــه مــردم و گلایه های مطرح شــده، با 
مدیر داخلــی بیمارســتان دکتر شــیخ گفت و گو مــی کنیــم. دکتر علی 
جوادی خواجه روشــنایی با تأکید بر این که انتظار رســیدگی به بیماران 
در بیمارســتان ها خواسته ای به جاســت و مردم حق دارند که از بهترین 
خدمات ممکن برای بیماران خود بهره ببرند می گوید: متأســفانه وجود 
برخی محدودیت ها از جمله نیروی انســانی و فضای کافی برای خدمت 
رسانی، گاه موجب می شــود که نتوانیم انتظار مردم را آن گونه که توقع 
دارند برآورده کنیم. وی مــی افزاید: این بیمارســتان تمام ظرفیت خود 
را به کار گرفته اســت تا خدمات مطلوب ارائه کند. امــا فضای درمانگاه و 

امکانات موجود، بیش از این پاسخگو نیست.

خدمات ما شبانه روزی است	 
جوادی تصریح می کند: بیمارســتان فوق تخصصی کودکان دکتر شیخ 
تنها مرکز فوق تخصصی اطفال است که خدماتی در این سطح را به مردم 
ارائه می کنــد و هم اکنون، درمانــگاه تخصصی اطفال به صورت شــبانه 
روزی به ارائه خدمات مشغول اســت. وی می افزاید: همچنین اورژانس 
اطفــال بیمارســتان نیز بــا حضور پزشــک مقیــم و رزیدنت هــای اطفال 
همزمان با درمانگاه و به صورت شــبانه روزی خدمــات ارائه می کند و در 
صورت نیاز فوری به ارائه خدمات درمانی این مسئله به سرعت انجام می 
شود. جوادی در ادامه می گوید: در ابتدای ورود بیماران به بیمارستان، 
وضعیــت عمومــی آن ها بررســی می شــود و پــس از آن، اگر بــه خدمات 
اورژانسی نیاز باشد بیمار به ســرعت به پزشک مقیم اورژانس ارجاع می 

شود و در غیر این صورت در نوبت رسیدگی درمانی قرار می گیرد.

3 پزشک متخصص در شیفت شب مستقر هستند	 
مدیر داخلی بیمارســتان دکتر شــیخ دربــاره انتقادها از کمبود پزشــک 
متخصص در شیفت شب بیمارستان با توجه به مراجعه های زیاد مردم نیز 
می گوید: از ساعت 20 تا 2 بامداد، حداقل 3 متخصص اطفال در مرکز 
حضور دارند اما ممکن اســت گاهی اوقات تعدد مراجعه ها، باعث شــود 
مردم در صف انتظــار بمانند. مراجعه کنندگان مــی خواهند کار درمان 

بیمار آن ها به سرعت اتفاق بیفتد و حق هم با آن هاست اما گاهی اوقات 
محدودیت ها مانع از این کار می شود.

روزانه تا 3 هزار نفر هم به بیمارستان مراجعه می کنند	 
جوادی دربــاره میزان مراجعــه مردم به این بیمارســتان مــی گوید: آمار 
مراجعه به بیمارستان دکتر شیخ در کشــور کم نظیر است و گاه روزانه 3 
هزار نفر برای درمان به ما مراجعه می کنند، البته مراجعه به بیمارستان 
در فصول مختلف متفاوت است و مثلا در فصل های سرد سال و با شیوع 
آنفلوآنزا این آمار افزایش پیــدا می کند. در برخی از ایام گرم ســال نیز با 
توجه به شیوع اسهال و استفراغ اطفال، مراجعه کنندگان به بیمارستان 
که بخش عمده ای از آن ها را زائران و مسافران تشکیل می دهند، افزایش 
پیدا می کند. وی می افزاید: بهبود بیماری های اطفال هم زمان بر است و 

گاه نیاز است تا بهبودی کامل چندین بار به پزشک مراجعه کنند.

نگاه انتفاعی به درمان بیماران نداریم	 
جوادی همچنین با اشــاره به تفاوت خدمات ارائه شــده در این درمانگاه 
با دیگر مراکز درمانی یادآور می شود: ارائه خدمات در این بیمارستان با 
تعرفه دولتی است و نگاه انتفاعی نیز در بحث درمان وجود ندارد. ضمن 
این که عمده مراجعه ها به این بیمارستان، توســط اقشار ضعیف جامعه 
انجام می شــود و حتــی در صورتی که بیمــاران توانایــی پرداخت هزینه 
درمان را نداشــته باشــند، کار درمانی آن هــا انجام می شــود و از طریق 
مددکاری بیمارستان به صورت رایگان ویزیت می شوند. وی تصریح می 
کند: اگر پزشــکان ما در مطب به درمان بیمار بپردازند بــه مراتب درآمد 
بیشتری دارند و با شرایط موجود پزشک اگر انتفاعی فکر کند نمی تواند 
در این بیمارستان کار کند، به همین دلیل اگر احساس کنیم نیرویی نمی 

تواند با این شرایط کار کند کنار گذاشته می شود.

به شکایات بیماران روزانه رسیدگی می شود	 
مدیر بیمارستان دکتر شــیخ با تأکید بر پیگیری حقوق بیماران اظهار می 
کند: پرســنل بیمارســتان خود را موظف می دانند با تمام توان در خدمت 
بیماران باشــند، اما این حــق نیز بــرای بیماران وجــود دارد کــه هر گونه 
نارضایتی از خدمات ارائه شــده را منعکس کنند و به شــکایات آن ها نیز ، 

روزانه رسیدگی می شود.
وی با تأکید بر این که مردم حق دارند از بهترین امکانات استفاده کنند می 
افزاید: ما نیز با همه توان خود به خدمت رسانی مشغولیم و با وجود آن که 
انعکاس گلایه های بیماران در رسانه ها حق آن ها و رسانه هاست، از رسانه 
ها نیز انتظار می رود در بیان مطالب جانب انصاف را رعایت کنند و با توجه به 

امکانات و بضاعت های موجود در زمینه خدمات ارائه شده قضاوت کنند.

گزارش میدانی از وضعیت خدمت رسانی در شیفت شب بیمارستان تخصصی کودکان دکتر شیخ   

نیمه شب در بیمارستان 
مدیر داخلی بیمارستان: برخی محدودیت ها مانع برآورده کردن انتظارات مردم می شود 

رضا شیدا-پیرو تماس های مردمی درباره مشکلات 
موجــود در تعاونــی مســکن شــماره یــک ســازمان 
اتوبوســرانی مشــهد، روزنامــه خراســان رضــوی در 
تاریــخ 16 خرداد ســال جاری، گزارشــی بــا عنوان 
»تعاونی مسکن شماره یک اتوبوسرانی و اختلافاتی 
که دامنگیر اعضا شد« منتشر کرد که در این گزارش، 
بازرس شرکت تعاونی برخی تخلفات انجام گرفته در 
این شرکت اعم از تخلف در اجرای اساسنامه و حضور 
غیرقانونی برخی اعضا در جمع هیئت مدیره، دریافت 
حقــوق های بــدون ضابطــه اعضــای هیئــت مدیره، 

تخلفات در واگذاری زمین به اعضا و ... را ارائه کرد.
 در مقابــل، مدیرعامل این شــرکت تعاونی نیــز با رد 
ادعاهــای بــازرس شــرکت تعاونی ایــن اتهامــات را 
خصومت شــخصی بــازرس هیئــت مدیره دانســت و 
ضمن ارائه گزارشی از روند فعالیت های انجام گرفته 
در شــرکت تعاونــی، وعــده داد که مجمــع عمومی و 
انتخابات این شــرکت تعاونی در 17 خرداد برگزار و 

برخی از مشکلات اعضا رفع شود.

انتخابات هیئت مدیره تعاونی تا شهریور 	 
به تعویق افتاده است

پس از گذشــت 2 ماه از ایــن وعده، بــرای پیگیری با 
مدیرعامــل شــرکت تعاونــی گفــت و گو مــی کنیم. 
علی جاودانی با اشــاره به ایــن که از خــرداد به جای 
»مستحقی« در سمت مدیرعاملی این شرکت مشغول 
به فعالیت اســت، می افزاید: هر چند مجمع عمومی 
ســالیانه شــرکت تعاونی برگزار شــد، اما بــه دلایلی 
انتخاب اعضای جدید هیئت مدیره شــرکت تعاونی 

به تأخیر افتاده است.
 وی با تشکر از صبر و شکیبایی اعضای شرکت تعاونی 
مسکن اتوبوسرانی می افزاید: از یک سو روند بررسی 

مدارک مشــمول زمــان بــوده  و متأســفانه برخی از 
اعضا نیز مدارک مــورد نیاز را به صــورت ناقص ارائه 
کرده اند و از ســوی دیگر، تأخیر اتحادیه کارگری در 
زمینه بررسی مدارک باعث تأخیر در ارسال مدارک 

شده است. 
جاودانی تصریح می کنــد: با توجه بــه دلایل مذکور 
با وجــود آن که قرار بود جلســه مجمع بــرای انتخاب 
اعضای هیئت مدیــره 22 مــرداد برگزار شــود، این 

جلسه تا شهریور به تعویق افتاده است. 
وی با اشاره به تغییر در اساسنامه شرکت، می افزاید: 
بر مبنای اساسنامه جدید تعداد اعضای هیئت مدیره 
به 5 عضــو اصلی و 2 عضــو علی البــدل افزایش پیدا 
می کنــد. جاودانــی همچنین ابــراز امیــدواری می 
کند که مشــکلات موجــود در تعاونی و کــم کاری ها 

برطرف شود.

مشکلات به قوت خود باقی است	 

در ادامــه با بــازرس ایــن شــرکت تعاونی گفــت و گو 
می کنیم. رضا قــره باغی با اشــاره به برگزار نشــدن 
انتخابات در موعد مقــرر گفت: قرار بود هیئت مدیره 
مدارک نامزدهای حضــور در هیئت مدیره را پیش از 
برگــزاری مجمع عمومی بــه اداره تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی ارســال کند که متأســفانه این اقدام انجام 

نگرفت.
 وی مــی افزاید: بــازرس اداره تعــاون نیز بــا توجه به 
ارسال نشدن مدارک در زمان مقرر، اجازه برگزاری 
انتخابــات را صادر نکــرد. قره باغــی با بیــان این که 
مشکلات اعضای شــرکت تعاونی هنوز به قوت خود 
باقی اســت تاکید می کنــد: پروژه های ســاختمانی 
متوقف شده است و اعضا نیز به دنبال آن هستند تا با 
شکایت به مراجع قانونی حقوق خود را مطالبه کنند.

گره مشکلات تعاونی مسکن اتوبوسرانی
 باز نشد 

مدیرعامل: برگزاری انتخابات هیئت مدیره تا شهریور به تعویق افتاده است 


